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امید به معجزه برای تیم ملی فوتبال بانوان

برای حداقل شانس هم بجنگید
پریســـا غفاری / تیم ملـــی فوتبال زنان از ســـاعت 11:20 
امروز در آخرین دیدار از مرحله دوم مسابقات انتخابی 
المپیـــک 2024 پاریـــس به مصـــاف فیلیپین مـــی رود. 
شـــاگردان مریم آزمون بعد از شکســـت 2 بـــر صفر برابر 
استرالیا میزبان بازی ها در حالی برابر چین تایپه متوقف 
شدند که در دیگر مسابقه گروه، تیم ملی زنان استرالیا 
با حضور همه ســـتاره های کلیدی و تأثیرگذار خود برابر 
فیلیپین صف آرایی کرد و توانســـت این تیـــم را با 8 گل 
در هم بکوبد تا با کسب دو برد پیاپی، صعود این تیم به 
عنوان تیم سرگروه به دور سوم نهایی شود و حالا سه تیم 
ملی زنان فیلیپین، ایران و چین تایپه باید برای رسیدن 
به دور سوم تلاش کنند تا بتوانند در مقایسه با تیم های 
شـــرکت کننده در دو گروه دیگر، به عنوان تیم دوم برتر 
جواز صعود بگیرند.دو تیم فیلیپین و ایران در حالی به 
مصاف هم می روند که هر دو نیاز به برد مقابل هم دارند 
و کسب نتیجه تساوی یا باخت نمی تواند کمکی به صعود 
تاریخی ایران کند. مریم آزمون، ســـرمربی تیم ملی هم 
می گوید: »ما بازی فیلیپین را برابر اســـترالیا در ورزشگاه 
دیدیم. 8 گل از میزبان دریافت کرد. مطمئناً با تمام قوا 
به مصاف فیلیپین می رویم و می خواهیم سربلند از زمین 

مسابقه بیرون بیاییم.«

لوگوی استقلال تغییر می کند
 باشـــگاه اســـتقلال قصد دارد تـــا پس از نزدیـــک به 32 
ســـال، لوگوی خود را از حالت فعلی تغییر داده و از یک 
نشـــان جدید استفاده کند؛ امری رایج و عادی در میان 
تمامی باشـــگاه های مطرح جهان که اســـتقلال نیز قرار 
است این گونه به نشـــان رسمی خود سر و سامان دهد.
در همین راستا باشگاه استقلال از تمامی هواداران تیم، 
طراحان گرافیک و همچنین هنرمندان این حوزه و دیگر 
علاقه مندان به شـــرکت در این فراخوان دعوت کرده تا 

طرح های خود را برای باشگاه ارسال کنند.

رادوشوویچ: به من رسید جعلی دادند!
در شـــرایطی که مدیران باشگاه پرســـپولیس از بوژیدار 
رادوشوویچ به خاطر گرفتن جریمه 200 هزاردلاری ناشی 
از تأخیر در پرداخت قسط قبلی شاکی اند، رادو هم از آنها 
گلایه دارد.او در تازه ترین مصاحبه اش گفت: »من با آنها 
هیچ مذاکره ای نمی کنم چون در تمام این مدت سعی 
کردند اعتبار من را مقابل هواداران خراب کنند. رئیس 
باشگاه درباره من همیشه بد صحبت کرده است. او مرا 
در تلویزیون »مسی« خطاب کرد اما حالا انتظار دارند که 
آنهـــا را درک کنم؟ به هیچ وجه درک نمی کنم. رفتار من 
کاملاً درســـت بود. من توافق کردم که باشـــگاه طی یک 
زمان یک ســـاله طلب من را به صورت اقساطی بپردازد، 
درحالی که بایـــد به صورت یکجا پراخـــت می کردند. با 
این حال آنها به من دروغ گفتند و چند رســـید جعلی را 
به من دادند. آنها واقعاً فکر می کنند فیفا احمق است؟ 
آیا فیفا شرایط ایران را نمی داند؟ این موضوع به تحریم 
مربوط نیســـت و بحث من هم تأخیر پرداخت 3 الی 4 
روز نیســـت. بحث درباره دروغ و پرداخت نکردن طلبم 

است. الان وقت آن است که ماسک ها برداشته شود.«

حرکت جنجالی گوندوغان!
انتشار ویدیویی از گوندوغان، هافبک بارسا در مراسم 
توپ طلا خبرساز شده و واکنش های متفاوتی را به همراه 
داشته است. ایلکای، کنار نماینده های بارسا در مراسم 
ایستاده بود اما هنگام عکسبرداری ناگهان از جمع آنها 
جدا شـــد. تراشـــتگن، بالده و رافا یوسته )نایب رئیس 
بارســـا( اصلاً باور نمی کردند که گوندوغان حاضر نشده 
عکـــس بگیرد و بدون توجه راه خـــود را کج کرده و رفته 
اســـت. گوندوغان در رتبه چهاردهـــم بهترین های دنیا 

قرار گرفت.

رسوایی ستاره منچستریونایتد
دیلی میل خبر داده که شکست سنگین منچستریونایتد 
مقابل ســـیتی باعث نشـــد که برنامه های رشفورد برای 

پس از این بازی به مشـــکل بخورد و او ســـاعاتی پس 
از اینکه تیمش با ســـه گل به سیتی باخت به همراه 
دوستانش مشغول میهمانی و جشن گرفتن تولد 26 

سالگی اش در یکی از رستوران های معروف شهر منچستر 
شد! انتشار خبر این مراسم توسط رسانه  های انگلیسی 

رسوایی بزرگی برای این ستاره سرشناس رقم زد.

وینیسیوس بازیکن خیر ّ   سال 2023
ســـتاره رئال مادرید به خاطـــر بنیاد خیریـــه اش که از 
کـــودکان بی بضاعت در ســـرزمین مـــادری اش برزیل 
حمایـــت می کند، تجلیل شـــد. وینیســـیوس جونیور 
بازیکـــن رئـــال مادریـــد، برنده جایـــزه ســـوکراتس در 
مراســـم توپ طـــلای 2023 در پاریس شـــد. جوان 23 
ســـاله به دلیـــل فعالیت های بشردوســـتانه خـــود این 
افتخـــار را دریافت کرد. بنیاد وینیســـیوس جونیور به 
حمایت مالـــی از برنامه های آموزشـــی بـــرای کودکان 
محـــروم در برزیـــل می پردازد.ایـــن برنامه دسترســـی 
رایـــگان بـــه منابع آموزشـــی را بـــرای کـــودکان فراهم 
می کند. امســـال ســـهم شـــخصی او در این بنیاد قرار 
اســـت از یک میلیون دلار فراتر برود و در ســـال 2024 

بـــه 2.5 میلیـــون دلار افزایش یابد.

اخبار فوتبال

لیونل مســـی برای هشـــتمین بار از سوی 
مجلـــه فرانس فوتبـــال به عنـــوان برنده 
توپ طلا معرفی شد؛ انتخابی که با توجه 
بـــه قهرمانی این فوق ســـتاره آرژانتینی به 
همراه کشورش در جام جهانی 2022 قطر 
قابل پیش بینی بود. اتفاقی که در نهایت 
رخ داد و مسی بازهم توانست به افتخارات 
فراوان خود در فوتبال جهان اضافه کند. 
این موضـــوع باعث شـــد به ســـراغ امیر 
حاج رضایی برویم و این کارشناس فوتبال 
در گفت و گویی که با »ایران« داشـــت، در 

این باره به صحبت پرداخت.
درباره هشتمین توپ طلایی که به 

مسی داده شد چه نظری دارید؟
برای مـــن غیرمنتظره نبـــود که توپ طلا 
به مســـی می رســـد. با توجه بـــه نتایجی 
که در جام جهانی به دســـت آمـــده بود، 
انتخاب ایـــن بازیکن را آســـان کرده بود. 
انتخاب درســـت و عادلانه ای بود. اگر چه 
نزدیک ترین رقیـــب او ارلینگ هالند بود 
که ســـه گانه را برده بود و گلزن توانمندی 
است اما باید به این توجه داشت که مسی 

قهرمان جهان است.
اما قبل از اینکه مسی انتخاب شود، 

انتقادهایی راجع به اینکه او نباید 
انتخاب شود آغاز شده بود. از پدر 

هالند گرفته تا تعدادی از کارشناسان 
فوتبال اروپا که معتقد بودند به 

خاطر جام جهانی سال گذشته بوده 
و هم اکنون هالند و جود بلینگهام 

درخشش بیشتری داشته اند و برای 
کسب توپ طلا شایسته تر بوده اند.

اصلاً. البتـــه من به نظر دیگـــران احترام 
می گذارم و هر کســـی باید نظر خودش را 
ابراز کند و قضاوت درباره اینکه چه کسی 
بر مبنـــای واقعیت صحبـــت می کند، بر 
عهده مردم اســـت. با ایـــن حال نظر من 
این است که مسی قهرمان جهان است 
ولـــی هالند قهرمـــان اروپاســـت و خیلی 
تفـــاوت وجود دارد که شـــما قهرمان یک 
قاره باشـــید یا دنیا. حالا من به گذشـــته 
مســـی کاری ندارم که همه اندازه ها و متر 
و معیارهایـــی کـــه درباره او وجـــود دارد را 
می شناسند. نکته ای که در این میان باید 
اشاره کنم این است که من اصلاً طرفدار 
کریستیانو رونالدو هستم و سبک بازی او 
را دوست دارم اما این به این معنا نیست 
که رونالدو از مسی بهتر است. این علاقه 
شخصی من است. مسی تنها یک قهرمانی 
در جام جهانی را در کارنامه حرفه ای اش 

کم داشت که به آن رسید و بازی کردن در 
امریکا را برای مسی، یک نوع زنگ تفریح 
می دانم؛ جایی که خستگی اش را پس از 

سال ها بازی در سطوح بالا در می کند.
پس با این صحبت ها به نظر می رسد 

این آخرین توپ طلایی بود که مسی به 
دست آورد.

بله و من فکر می کنم کسی دیگر نمی تواند 
هشـــت توپ طلا بگیـــرد. بازیکنانی مانند 
هالنـــد، بلینگهـــام و کیلیـــان  ام باپـــه در 
فوتبال اروپا یک جرقه هایی زده اند و نشان 
داده اند که در آینده حرف های زیادی برای 
گفتن دارند ولی مســـی یک شـــعله بود و 
شـــعله را نمی شـــود با جرقه مقایسه کرد. 
البته فکر می کنم دو سال قبل جایزه را در 
حالی به مسی دادند که باید آن را به رابرت 
لواندوفســـکی می دادند کـــه ندادند و بعد 
جایزه The Best را به لوا دادند. بعد از آن 
هم که باز دوران درخشـــش لواندوفسکی 
بود، به خاطر کرونا مراسم توپ طلا برگزار 
نشـــد. من همان طـــور که حـــالا می گویم 
امسال حق مســـی بوده، به این هم اشاره 

دارم که آن سال حق مسی نبود.
حتی آن سالی هم که ژاوی جزو 

گزینه های اصلی بود، توپ طلا به مسی 
داده شد که گفتند حقش نبوده است.

ایـــن قضیـــه در جایزه اســـکار هـــم بوده 
است. اگر تاریخ این مراسم را مرور کنید، 
می بینید کـــه در خیلی از موارد مســـائل 
سیاسی، اقتصادی یا یک مسأله جهانی 

باعث شـــده جایزه به یک فیلم یا یک 
شخصیت داده شود که استحقاقش 

را نداشته  است. این بازی ها در آنجا 
هم هســـت و در فرانس فوتبال هم 
این اتفاق رخ داده و گاهی نقدهای 
تند و تیزی به انتخاب های این مجله 

شده است.
بله و برای همین به مسی لقب پسر 

فرانس فوتبال داده شد!
بله، اما ما درباره مراســـم دوشـــنبه شـــب 
صحبت می کنیم. من با حرف های قبلی ام 
خواســـتم از نظر خودم دفـــاع کنم. حتی 
یکـــی گفته بود اگر هالند انتخاب نشـــود، 
بایـــد درِ این مراســـم را گل بگیریم! خب 
نظرش را گفته اســـت. بله مســـی دوران 
بدی را در پاری سن ژرمن داشت که آن هم 
به عوامل مختلفی ربط داشت. این همه 
ستاره به پاریس رفتند اما نتیجه نگرفتند 
ولی مسی در جام جهانی شکوفا شد و به 

آن فینال رؤیایی و ماراتن گونه رسید.
امسال نام رونالدو حتی در لیست 

برترین های این مراسم هم قرار 
نداشت. به نظر شما حقش خورده 

شد؟
نه. اصلاً و ابداً. درســـت است که رونالدو 
پنج توپ طلا گرفته ولی افتخارات زیادی 

گفت و گو ی امیر حاج رضایی با »ایران« درباره هشتمین توپ طلای مسی

مسی یک شعله بود و شعله را نمی شود با جرقه مقایسه کرد
توپ طلای امسال حق لئو بود/ مارادونا را در جایگاه بالاتری از مسی می بینم/ بعید است بازیکن دیگری 8 توپ طلا بگیرد

گپ

حامد جیرودی
خبرنگار

بـــه دســـت آورده و آقای گل 
است،  جهان  فوتبال  ملی 
با این حال امسال حقش 
چراکـــه  نشـــد،  تضییـــع 
یک اروپا او را نخواســـت 
و تصمیـــم گرفت در یک 
کشور آسیایی )عربستان( 
کنـــد.  دنبـــال  را  کارش 
برخـــلاف برخـــی دوران ها که 
آگاهانه بی عدالتی رخ داده است، 

این بار عدالت برقرار شد.
با توجه به اینکه دوران طلایی مسی 
و رونالدو به پایان خود رسیده است، 
فکر می کنید بازیکنانی مانند هالند، 

بلینگهام و  ام باپه بتوانند مانند آنها با هم 
رقابت کنند؟

مســـی و رونالدو 15 ســـال فوتبـــال را برای 
جهانیان جذاب کردنـــد، بویژه دورانی که 
هر دو در اسپانیا و در بارسلونا و رئال مادرید 
بازی می کردند و همه را به یک ضیافت 15 
ساله دعوت کردند. چیزی که در این میان 
جالب بـــود، احترام متقابلی بـــود که آنها 
برای هم قائل بودند، بدون اینکه دوستی 
نزدیکی داشته باشـــند اما ستاره های الان 
فوتبال دنیا همان طور که گفتم جرقه هایی 

زده اند. به عنوان مثـــال اگر ام باپه انتخاب 
خوبی نداشـــته باشـــد، موفق نمی شـــود. 
پاریس جایی نیســـت که  ام باپـــه را ماندگار 
کند. هالند گلزن خوبی اســـت و بلینگهام 
گفتـــه 10، 15 ســـال می خواهـــد در رئـــال 
بدرخشـــد ولی من نمی توانـــم پیش بینی 
کنـــم. 15 ســـال رقابت بین دو نفـــر، زمانی 
است که من با اینکه سن بالایی دارم، یادم 
نمی آید بین دو نفر دیگر اتفاق افتاده باشد 

و اینقدر با درخشش همراه باشد.
پله و مارادونا هم که آنها را با هم مقایسه 

می کردند، هم دوره نبودند.
بله هم دوره نبودند و به دلیل شیوه رفتاری 
و مواضع اجتماعی نیز خیلی با هم فاصله 
داشتند. ما مارادونا را هیچ وقت در جایگاه 
رهبـــران فیفا ندیدیم و این پلـــه بود که در 
جمع آنهـــا حضـــور داشـــت. مارادونا بین 

مردم بود.
این مقایسه بین مارادونا و مسی هم 
همیشه بین طرفداران فوتبال محل 

بحث بوده است.
ایـــن موضوع مثـــل مؤلف و تألیف اســـت. 
ممکن است یک نویســـنده یا آهنگساز اثر 
جاودانـــه ای را از خـــود به جا بگـــذارد ولی 
ممکن اســـت در زندگی شخصی خودشان 

انحرافاتـــی یا اثراتـــی هم داشـــته اند و باید 
این دو مقولـــه را از هم جدا کرد. در فوتبال 
هم همین اســـت. جرج بســـت نمونه این 
بازیکنان اســـت. مـــن وقتی بـــرای زندگی 
ورزشی و شخصی مارادونا معدل می گیرم، 
او را در جایـــگاه بالاتری نســـبت به مســـی 
می بینـــم. چـــرا این طور اســـت؟ بـــه دلیل 
شـــرایط اجتماعی آرژانتین. وقتی در زمان 
نخســـت وزیری مارگارت تاچـــر در انگلیس 
و در ســـال 1982 جنگی بین انگلســـتان و 
آرژانتین بر سر جزایر فالکلند شکل گرفت 
و انگلیســـی ها این جزیره را اشغال کردند، 
آرژانتینی های زیادی کشـــته شدند و ملت 
این کشور تحقیر شـــد. مارادونا چند سال 
بعـــد و در جام جهانـــی 1986، آن گل هـــای 
معروف را بـــه انگلیس زد. همـــه بازیکنان 
انگلیـــس را دریبل کـــرد و گل زد و بعد هم 
گل معروف دســـت خدا را زد تا به اصطلاح 
بدون هیچ ارتشـــی وارد قلعه انگلیسی ها 
شـــود و از مردمـــش اعاده حیثیـــت کند. 
مردم آن شکست را در یک جغرافیای دیگر 
و در یک زمان دیگـــر فراموش کردند و این 
برای همیشـــه مارادونا را در تاریخ کشورش 
ماندگار کـــرد و من هم با این نـــگاه موافق 

هستم.

تیم ملی

کسب  ز  ا پس  مسی  لیونل   ، طلا پ  تو جشن  سم  مرا ر  د
هشتمین توپ طلای خود از باشگاه بارسلونا قدردانی کرد. او 
به خاطر احترامی که برای این باشگاه قائل بود، اعتراف کرد که 
می خواهد با هوادارانی که 16 فصل حامی او بودند خداحافظی 
کند. هواداران مسی که به او علاقه زیادی دارند در سال 2021 
به دلیل شرایط کرونا نتوانستند در یک فضای مناسب با او 
خداحافظی کنند. مسی در این باره گفت:» وقتی رفتم و بارسا 
را ترک کردم طعم تلخی داشت و این را دوست ندارم. من 
می خواهم پایان داستان را تغییر دهم. بعد از تجربه ای که در 

آنجا داشتم، نمی خواستم بارسا را   اینطور ترک کنم. بارسا خانه 
من است و من عاشق این باشگاه هستم. هواداران را ستایش 
می کنم و خوشحال خواهم بود که دوباره برگردم. می خواهم 
به شکل دیگری با هواداران بارسا خداحافظی کنم. وقتی رفتم 
احساس می کردم شرایط خوب نبود. من باید با هواداران به 
گونه ای خداحافظی کنم که روزهای خوب و بد را با آنها تقسیم 
مسی  صحبت های  که  داد  گزارش  دپورتیوو  موندو  کنم.« 
بارسلونا را بسیار خوشحال کرده و این باشگاه می خواهد در 
ع وقت مراسمی را برای او در مقابل هواداران ترتیب دهد. اسر

مسی: ترک بارسا طعم تلخی داشت و می خواهم پایان داستان را تغییر دهم

برش

امیر قلعه نویی سرمربی تیم 
ملی فوتبال کشورمان پس 
از مراســـم بدرقه تیم ملی 
نوجوانـــان، دربـــاره ایـــن 
ملی  »تیـــم  گفـــت:  تیم 
نوجوانـــان از نظر اخلاق 
و رفتار نمونه بود. صعود 
به جام جهانی کار بسیار 
سختی اســـت. این تیم 
از نظر فنی بســـیار عالی 
برای  خوبی  پشـــتوانه  و 
رده های بالاتر اســـت. از 
زحمت  که  عزیزان  همه 
می کنم.  تشکر  کشیدند 
برایشان بهترین ها را آرزو 
می کنم و ان شاءالله با نتایج 
خوب دل مردم را شاد کنند.«

او در مـــورد اینکه به نظر می رســـد مخالف 
برگزاری هفته دهم لیگ برتر است، عنوان 
کرد: »مـــا مقدماتی جام جهانـــی را داریم. 
هیچ بازی هم ســـاده نیست. چه در آسیا و 
چه در اروپا بازی های بســـیار سختی است. 
جلسه ای با مسئولان سازمان لیگ داشتیم و 
صحبت هایی شد. به هر حال فاصله بیست 
و یکم، بیست و پنجم و ســـی ام، بسیار کم 
است. قبل از آن هم بازیکنان 4-3 روز یکبار 
بازی می کنند. زمین ها هم مساعد نیستند و 
باعث مصدومیت می شوند. من چون خودم 
مربی باشگاهی بودم، جوری رفتار کردم که 
شرایط مربیان باشگاه ها هم در نظر گرفته 
شود و تیم ها در شرایط مسابقه باشند. الان 
این فشردگی بازی ها و فاصله کم، مقداری به 
تیم ملی لطمه می زند. جلسه خوبی داشتیم 

و نتیجه را اعلام خواهم کرد.«
ســـرمربی تیم ملی فوتبال در مورد تقابل 

ملی پوشان فوتبال با ورزشکاران رشته های 
دیگـــر، چنین نظـــر داد: »فوتبالیســـت ها 
کار بســـیار بزرگـــی کردند. صعـــود به جام 
جهانی کار بســـیار سختی اســـت. عزیزان 
در رشـــته های دیگر هم زحمت و ریاضت 
می کشـــند. دولتمـــردان و مســـئولان باید 
حق همـــه رشـــته های ورزشـــی را بدهند. 
کنعانی زادگان هم حرفی زده که بیشـــتر در 
باب شـــوخی بود و دوســـتان طور دیگری 
برداشـــت کردنـــد! امیـــدوارم به ســـمتی 
برویم که به همه رشته ها نگاه ویژه شود.« 
قلعه نویی در مورد اینکـــه در فاصله 80 روز 
تا جام ملت هـــا حمایت هـــا از تیم ملی را 
احســـاس می کنید یا خیر، چنین پاســـخ 
داد: »ما پنج بـــازی را انجام دادیم که چهار 
تای آنها خارج از خانه بوده است. دو فینال 
را هم بردیم و تنها یک گل خوردیم اما ببینید 
چقدر به ما حمله شد. این حمله ها درست 
تداعی کننده سال 2007 است. آنقدر که به 
ما حمله شـــد، به منچسترســـیتی که بعد 
از قهرمانـــی انگلیـــس و اروپا، در دو، ســـه 
هفته نتایج خوبی نگرفت، حمله نشـــد! 
از دوســـتان خواهش می کنم کـــه به فکر 
مملکت و ایران باشـــید. زدن قلعه نویی از 
سال 2007 دیگر بس است! آیا این انتقادها 
طبیعی است؟ ما ایراد داریم و می پذیریم، 
هیچ تیم یا بازیکنـــی در دنیا نمی تواند 30 
بازی را به یک شکل انجام دهد و به هرحال 
اتفاقاتی می افتد. در بازی با اردن هم چمن 
یک مقدار خراب بود و اشـــتباهات فردی 
یکی دو بازیکن داشـــتند. در فینال ها هم 
ازبکستان و قطر را بردیم که تیم های بزرگی 
هستند و در جام ملت ها  و مقدماتی جام 

جهانی حتماً آنها را خواهید دید.«
سرمربی تیم ملی درخواست کرد: »در این 
80 روز بـــه خاطـــر مردم به تیـــم ملی کمک 
کنیـــد. راه موفقیـــت تعامـــل اســـت. فرق 
کشورهای دیگر با ما این است که آنها دلسوز 
مملکت شـــان هســـتند و ما حـــب و بغض 

داریم. بیایید بـــه مملکت تان کمک کنید. 
یـــک روز قلعه نویی هســـت و یـــک روز نه. 
قلم هایی که ســـال 2007 زده شد، به نوعی 
ظلم بود. الان هم به شـــکل دیگری همان 

حرف ها را می زنند.«
قلعه نویی در مورد انتقادهایی که از تعداد 
دســـتیاران در تیـــم ملی می شـــود، چنین 
واکنشـــی داشـــت: » از خـــداداد عزیـــزی، 
هومن افاضلی و بقیه همکاران نهایت تشکر 
را دارم که آمده اند با کمترین چشمداشت 
مالی کار می کنند. سه ماه است کارشان را 
شروع کرده اند. نه قرارداد دارند نه یک ریال 
دریافتی داشتند. به عشق مردم و به خاطر 
فوتبال آمده اند کمک می کنند. این عزیزان 
از 2006 با قلعه نویی مشـــکل داشـــتند. اگر 
اینجا نبودم، می گفتند تعداد دستیاران کم 
است. قهرمانی ها را خیلی بزرگ می کردند و 
آمار را تا عرش، بالا می بردند. این را مطمئن 
هستم! این آدم ها این طوری هستند. بخل 
و حسادت و کینه، هرچه را بخواهید درون 
آنها خواهید دید. البته انتقاد باید باشـــد. 
مگر می شـــود بدون انتقاد پیشرفت کرد؟ 
خودمان هم قبول داریم. ما هم در بازی ها 
فراز و نشیب زیادی داشتیم. مانند بازی با 
اردن، البته آن هـــم در حد یکی دو نفر، به 
ســـعید الهویی می گویم آمار را اعلام کند تا 

ببینید که چه آمار خوبی بوده است.
 12-10 سال است من را در باشگاه یا تیم ملی 
می زنند. هر نتیجه ای هم بگیرید افرادی که 
قلم شـــان را بـــه آن طرفی هـــا فروخته اند، 
همین اســـت. گروه هایشان و اینکه از کجا 

تغذیه می شوند را می دانم.«
او از تعدادی از کارشناســـان هم تشکر کرد: 
»بـــه بعضی هـــا هـــم خیلـــی ارادت داریم. 
از جـــلال چراغپـــور، مجید جلالـــی، جواد 
الله وردی و حسن روشن مشاوره می گیرم. 
انتقاد باید به خاطر پیشـــرفت باشـــد نه با 
حب و بغـــض. پنج بازی و یـــک گل خورده 
داشـــتیم و آنگـــولا، بلغارســـتان یـــا قطر را 

می گفتنـــد حریفِ فلان هســـتند و بعد که 
بردیـــم، حرف هـــای دیگری زدنـــد. مثالی 

هست که نمی خواهم بگویم! «
ســـرمربی تیـــم ملـــی در مـــورد بازی های 
دوســـتانه قبل از جام ملت ها هم توضیح 
داد: »دیگر بازی دوستانه نداریم. دو بازی در 
مقدماتی جام جهانی داریم. اگر بشود یک 
بازی داریم. دیروز با مسئولان سازمان لیگ 
که جلســـه داشـــتیم دیدیم آنجا هم زمان 
نداریم. تا 3-2 ســـال آینده فقط مقدماتی 
جام جهانی است. یعنی هیچ فرصتی برای 

بازی های دوستانه نداریم.«
قلعه نویـــی در مورد پیشـــنهادِ ژاپـــن برای 
حضور تیم ملی کشورمان در یک تورنمنت 
چهارجانبه، گفت: ما دنبال آن هستیم. اما 
هنوز درخواســـت نداده اند. اگر درخواست 
بدهند و ســـازمان لیگ اجازه بدهد، حتماً 
بازی می کنیـــم. روزی که مســـئولیت تیم 
ملـــی را قبول کردم بـــه نبی نامـــه زدم که 
دوســـت دارم با این تیم ها بـــازی کنیم. در 
گذشـــته با مکزیک و حتی بدون لژیونرها 
هم بـــازی کردیم. ترســـی نـــدارم ولی پول 
نیست،شرایط بســـیار سختی داریم. برای 
انجام یک بازی، بایـــد یکی دو میلیون دلار 
بدهیم. الان حقوق پرســـنل فدراســـیون 

فوتبال مانده است.«
 او دربـــاره مطالبـــات خودش یادآور شـــد: 
»من هـــم مثل خیلی از مربیـــان دیگر که 
بهترین شرایط را دارند، غرغر کنم؟ بگویم 
اینجا مشکل است؟ نه چنین آدمی نیستم. 
در هر تیم باشـــگاهی بودم شده شش ماه 
یـــک ریال نگرفتـــم. نمونـــه اش تراکتور یا 
اســـتقلال، آدمـــی نیســـتم که مشـــکلات 
درون تیمـــی را بیرون بگویم. الان هم کلی 
مشـــکلات داریم. اگر کســـی بـــود که یک 
میلیون دلار می داد اســـتقبال می کردیم. 
الان هم اگر ژاپن پیشنهاد بدهد، با سازمان 
لیگ هماهنگ می کنیـــم. بدون لژیونرها 

حتماً موافقم که بروم.«

در این 80 روز به خاطر مردم به تیم ملی کمک کنید

قلعه نویی: آنقدر که به ما حمله شد، به منچسترسیتی نشد!
احضار سرخابی ها به کمیته اخلاق

گل محمدی:چرا خانی 
بعد از صحبت های من 

دعوت شد؟

کمیته اخـــلاق در تازه ترین تصمیم خود 
یحیی گل محمدی سرمربی پرسپولیس 
را بـــه همـــراه علیرضا خانـــی عضو هیأت 
مدیره استقلال برای توضیح در خصوص 
صحبت های اخیرشـــان دعوت کرد. این 
تصمیم کمیته اخلاق سر و صدای زیادی به 
پا کرد خصوصاً سرمربی پرسپولیس که به 
این تصمیم اعتراض داشت. گل محمدی 
به خاطر مصاحبه علیه خانی احضار شد. 
جالب اینکه ابتدا اعلام شد گل محمدی 
بایـــد روز 15 آبـــان به این کمیتـــه برود که 
در این تاریخ پرسپولیس در تاجیکستان 
خواهد بود. بعد از پرداختن رســـانه ها به 
این مســـأله کمیته اخلاق تاریخ را تغییر 
داد و اعلام کرد سرمربی پرسپولیس باید 
روز چهارشنبه 24 آبان ماه در جلسه این 
کمیته حضور یابد. او در واکنش به دعوت 
کمیتـــه اخلاق از خـــودش و خانی گفت: 
»اول باید او دعوت می شد بعد من دعوت 
می شـــدم. اگر خلافـــی کـــرده او باید اول 
دعوت می شـــد. چرا بعد از صحبت های 
من دعوت شـــد؟ فردی در جایگاه هیأت 
مدیره تیم دیگر، نباید در مورد مربی تیم 
رقیب اینطور صحبت کند. نمی دانم چرا 
الان یادشان افتاده باید به کمیته اخلاق 
دعوت شـــود؟ بعـــد از صحبت هایش اگر 

دعوت می شد، درست بود.«


